
1 

 

PROTOKÓŁ NR VI/2024 

z sesji Rady Gminy Dobra z dnia 30 sierpnia 2024 r. 

Przeprowadzonej pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Gminy Joanny Napiwodzkiej. 

Posiedzenie trwało od godz. 8:00 do godziny 8:15 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W sesji uczestniczyli: 

Wójt Gminy – Magdalena Zagrodzka 

Zastępca Wójta- Paweł Malinowski 

Skarbnik Gminy – Jolanta Jankowska 

 

1. Otwarcie sesji zwołanej w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym ( Dz. U. z 2024 r. poz. 609, 721) i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodnicząca RG: witam wszystkich bardzo serdecznie, mamy koniec wakacji.  Oficjalnie 

otwieram sesję zwołaną w trybie artykułu 20 ustęp 3  ustawy z 8 marca 90 roku o samorządzie 

gminnym. Witam Panią Wójt, jest Pani zastępca, bo widziałam, gdzieś tutaj był. Witam, Panią 

Skarbnik jak przyjdzie to też powitam, przede wszystkim witam Państwa Radnych. Spotykamy 

się z racji tego że Pani Wójt wystąpiła z wnioskiem o to aby zwołać sesję nadzwyczajną, 

będziemy procedowali dwa projekty uchwał, przypominam wszystkim że obrady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń które rejestrują obraz i dźwięk. Stwierdzam że 

na sali obrad jest wystarczającą liczba Radnych do podjęcia prawomocnych uchwał. 

2. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr LI/681/2024 Rady Gminy Dobra z dnia 

25 kwietnia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

 

Przewodnicząca RG: Tak jak wspomniałam dostaliście państwo zresztą projekty uchwał, są to 

dwie uchwały które dotyczą udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,  restauratorskie lub 

roboty budowlane w dwóch zabytkach. Jeden zabytek znajduje się w Buku jest to zabytek w 

parafii w parafii  rzymskokatolickiej pod wezwaniem świętej Urszuli Ledóchowskiej, natomiast 
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drugi jest to zabytek w parafii w parafii rzymskokatolickiej  pod wezwaniem Matki Boskiej 

Królowej Świata, tak w Dobrej. W związku z tym że nastąpił drobny błąd pierwotnie przesłane 

państwu projekty uchwał zostały przygotowane na podstawie tej uchwały i teraz państwo 

otrzymaliście poprawioną uchwałę, jest to autopoprawka, autopoprawki nie głosujemy, nic się 

nie zmienia żadne  kwoty tylko po prostu trzeba było nanieść odpowiednią, odpowiedni numer 

uchwały. W związku z tym że żeby  beneficjent mógł skorzystać przez, przez rządowy program 

zabytków trzeba dostosować kwotę która wynika z otwartych już ofert do tych kwot które 

zostały pierwotnie wpisane do UFO, stąd dzisiaj nasze obecność i głosowanie. Państwo 

zapoznaliście się na pewno z projektami uchwał, czy w tym punkcie macie państwo pytania, 

otwieram  dyskusję. Rozumiem że wszyscy jesteśmy zgodni co do treści pierwszej i drugiej 

uchwały, czy możemy zagłosować blokiem, tak razem z autopoprawką. No to proszę, kwoty 

się nie zmieniają miałam, miałam gdzieś nie poprawioną, dobra to w takim razie głosujemy  za 

projektem uchwały w sprawie zmian, dobrze dziękuję, nad projektem uchwały zmieniającym 

uchwałę rady gminy Dobra z 26 października 2023 roku w sprawie udzielenia dotacji  na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach rządowego programu  odbudowy 

zabytków. Kto z państwa jest za przyjęciem. 

 

Wiceprzewodniczący RG B. Miluch: głosowanie imienne, po kolei. 

Radny G. Śliwiński: Bartek a może odwrotnie kto jest  przeciw. 

Wiceprzewodniczący B. Miluch: dobra i tak muszę, Pani Kozioł Bogusław. Za. 

 Przewodnicząca RG:  Pani Ewa Głowacka. Za. Pani Anna Otorowska. Za. Pani Katarzyna 

Ciurzyńska. Za. Pan Maciejewski Mateusz. Za. Pan Adam Karczmarczuk. Za. Pan Mariusz 

Lindner. Za. Pan Marcin Sobierajski. Za. Pan Piotr Ryczek. Za. Pani  Monika Rasińska. Za. Pan 

Waldemar Kitlas. Za. Pani Justyna Suska-Sas. Za. Pan Grzegorz Śliwiński. Za. Pani Iwona 

Kłosowska. Za. Pani  Joanna Katarzyna Stankiewicz. Za. Pan Bartłomiej. Za. 

Radna M. Duziak-Kowalska: jeszcze jestem ja. 

 Przewodnicząca RG:  przepraszam i Pani Radna Monika Duziak-Kowalska. Za. 

Wiceprzewodniczący RG B. Miluch: jednogłośnie uchwała została podjęta. Łukasza nie ma 

i  Pani Kantorskiej nie ma.  

Przewodnicząca RG: zatem dziękuję Państwu przyjęliśmy uchwałę  dotyczącą przekazania 

dotacji parafii rzymskokatolickiej w Buku. 

Poprawka stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu. 
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3. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr LI/682/2024 Rady Gminy Dobra z dnia 

25 kwietnia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

Przewodnicząca RG: Przechodzimy do drugiej uchwały, to jest uchwała także z dnia 26 

października 23 roku także w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku  wpisanym do rejestru zabytków w gminnej 

ewidencji zabytków w ramach rządowego programu odbudowy zabytków, tutaj jest drobna 

zmiana co do kwoty. I teraz tak w przesłanym państwu projekcie uchwały przeczytaliście 

państwo że gmina udzieli parafii dotacji  w łącznej kwocie 1150 000,00 tutaj następuje zmiana 

będzie to kwota 1 120 000,00 zł. W 2024 roku przekażemy ostatecznie 548 800,00 zł nie jak 

było wcześniej wpisane 500 630,00zł,  563 500,00zł to będzie ze środków rządowego programu 

odbudowy zabytków. Natomiast ze środków własnych ostatecznie przekażemy 22 400,00 zł nie 

jak było wpisane pierwotnie 23 000,00. Natomiast w 2025 roku z rządowego programu 

odbudowy zabytków na parafia otrzyma 548 800,00 zł troszeczkę mniej pierwotnie miała 

otrzymać 500 630,500 zł to są te różnice. Czy państwo w tej w tym punkcie mają jakieś pytania, 

chcą zabrać głos,  otwieram dyskusję. Nie widzę, Pani Radny Bogusław Kozioł pyta dlaczego 

to zostało zmniejszone. To zostało po otwarciu ofert tak jak wspomniałam na początku 

z  otwartych ofert wynikają inne kwoty, musimy dostosować idealnie te kwoty które wyszły 

z  przetargu do wykonawcy, do  budżetu tak, stąd te różnice. 

 

Wiceprzewodniczący RG B. Miluch: ale Pani Wójt mówiła że jeszcze ksiądz inne wydatki tam 

dodał.  

Pracownik WKI F. Grzeszczak: to też jest w kwestii przetargu zapytania ofertowego było 

zapytanie na renowacje tego kościoła tam  jest renowacja tynku a parafia chce wykonać jeszcze 

podskórne renowacje tynków instalacji  elektrycznych. Program dofinansowania nie  obejmuje 

renowacje przebudowy instalacji elektrycznych z tego względu że kościół jest murowany nie 

drewniany i te 30 000,00 zł musieliśmy wyłączyć i później dopasować do procentowego 

udziału. Ofertę minus 30 tysięcy i minus te 2% nasze i to reszta jest powiedzmy już z rządowego 

funduszu. 

Przewodnicząca RG: czy Ktoś jeszcze z państwa chciałby zabrać głos,  zapytać, dobrze w takim 

razie  przechodzimy do głosowania. Kto z państwa jest za przyjęciem projektu uchwały wraz 

poprawką? Pan Bogusław Kozioł. Za. Pani Ewa  Głowacka. Za. Pani Anna Otorowska. Za. Pani 

Katarzyna Ciurzyńska. Za. Pan Mateusz Maciejewski. Za. Pan  Adam Karczmarczuk. Za. Pani 

Joanna Kantorska jest. Za. Pan Mariusz Lindner. Za. Pan Marcin Sobierajski. Za. Pan Piotr 

Ryczek. Za. Pani Monika Rasińska. Za. Pan Waldemar Kitlas. Za.  Pani Joanna Suska-Sas, 

przepraszam Pani Justyna Suska-Sas. Za. Pan Grzegorz Śliwiński. Za. Pani Iwona Kłosowska. 

Za. Pani Joanna Stankiewicz. Za. Pan  Bartłomiej Miluch. Za. Pani Monika Duziak-Kowalska. 

Za. I Joanna Napiwodzka. Za. Czyli informuje że jednogłośnie przyjęliśmy projekt uchwały 

dotyczący przekazania  dotacji parafii rzymskokatolickiej. 

 

Poprawka stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu. 

 

4. Zamknięcie obrad. 
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Przewodnicząca RG: W tym porządku obrad nie przewidujemy żadnych dodatkowych 

punktów, więc dziękuję państwu za przybycie za  sprawny przebieg tych krótkich obrad i tym 

samym zamykamy obrady dzisiejszej sesji i widzimy się 30 września. Dziękuję. 

 

Radni: Dziękujemy bardzo. 

Joanna Napiwodzka Przewodnicząca Rady Gminy 

Protokołowała i sporządziła protokół: Magdalena Szemrak 

Protokół został przyjęty na VII sesji Rady Gminy Dobra w dniu 30 września 2024r. 


